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 Αθήνα 07-07-2020 
Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 
Του:   Βασίλη Βιλιάρδου, Αντιπροέδρου Κόμματος, Βουλευτή Επικρατείας               
 
 
ΠΡΟΣ:  Tον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  
 
 
 
Θέμα: “Εξεταστική Επιτροπή για τη ΔΕΗ και ενισχύσεις λόγω κορωνοϊού” 
 
 
 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Στις αρχές τις θητείας της κυβέρνησης σας έγιναν πολλαπλές δηλώσεις, όσον αφορά 
στην κρίσιμη κατάσταση της ΔΕΗ. Έκτοτε, ελήφθησαν διάφορα μέτρα -ενώ έχει 
σταματήσει η σχετική παραφιλολογία.  
 
Όλα αυτά τα χρόνια, έχει υπάρξει, κατά σχετικές δηλώσεις, κακοδιαχείριση στην ΔΕΗ, 
χωρίς όμως να ακολουθήσουν καταδίκες -ενώ η σχετική παραφιλολογία, κατά την 
πάγια τακτική, περιορίζεται στους συνδικαλιστές και αποδίδεται στο λαϊκισμό. 
Υπάρχουν, βέβαια, κάποιες διοικητικές κινήσεις, οι οποίες έχουν προσελκύσει επίσης 
το ενδιαφέρον, όπως για παράδειγμα, τα «ΝΟΜΕ», που ήταν μέρος του εφαρμοστικού 
νόμου του 3ου Μνημονίου (Νόμος 4389/2016) - για τα οποία, σε ερώτηση που θέσαμε 
(217/6-8-2019), ενημερωθήκαμε, πως η ζημία, έως το τέλος του 2018, ήταν 480 εκ. €. 
Προφανώς, το ποσόν αυτό έχει αυξηθεί - αφού η διακοπή των ΝΟΜΕ ήταν μέρος των 
διορθωτικών μέτρων που λάβατε το 2019 και που επικροτούμε φυσικά.  
 
Όμως, δεν είναι το άνω η μόνη «πληγή» της ΔΕΗ. Για παράδειγμα, πρόσφατα 
εμφανίστηκε στον τύπο ένα σχετικό δημοσίευμα με τίτλο: «Η αμαρτωλή σύμβαση 
ΔΕΗ-Αλουμίνιον της Ελλάδος».  
(https://www.newsbeast.gr/financial/arthro/6403808/i-amartoli-symvasi-dei-aloyminion-
tis-ellados?fbclid=IwAR0URoa8YRGQCA-
aQG43CT6TL5V_VDy5GU_J0fLHZRJQeCuSVjELSTevQJo ) 
 
Το άνω δημοσίευμα αναφέρεται στη «σύμβαση προμήθειας ρεύματος προς την 
Αλουμίνιον της Ελλάδος από τη ΔΕΗ, σε τιμές κάτω του κόστους, η οποία έχει 
στοιχίσει στην τελευταία, κατ’ επέκταση στους Έλληνες καταναλωτές, πάνω από 160 
εκατομμύρια ευρώ». Σε κάθε περίπτωση, αναφέρατε κατά την ανάληψη των 
καθηκόντων σας ότι ενδέχεται να γίνει Εξεταστική Επιτροπή για την διερεύνηση της 

κατάστασης της ΔΕΗ. (https://www.in.gr/2019/09/09/economy/oikonomikes-

eidiseis/xatzidakis-anoixto-endexomeno-eksetastikis-epitropis-gia-ti-dei/  ) 
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Σημειώνουμε ότι, η ΔΕΗ είναι η βασικότερη ελληνική επιχείρηση, όσον αφορά στην 
ενεργειακή αυτοτέλεια και στην ανάπτυξη της χώρας - γεγονός που διαπιστώνουμε, 
πως πλέον, «αποδομείται», μέσω της ενεργειακής εξάρτησης και των συμβάσεων που 
ευνοούν ιδιώτες παραγωγούς (όπως ήταν τα ΝΟΜΕ). Είναι άξιο απορίας, δε, σε ποιό 
βαθμό η ιδιωτική αγορά ενέργειας λειτουργεί προς όφελος του δημοσίου συμφέροντος 
και όχι για την εξυπηρέτηση των ευρωπαϊκών κανονισμών, των εταιριών τεχνολογιών 
ΑΠΕ και των παραγωγών φυσικού αερίου - με την πρόφαση της λεγόμενης κλιματικής 
αλλαγής, που αντιμετωπίζεται επιλεκτικά στην ΕΕ. 
 
Για παράδειγμα, ο πρωθυπουργός κάλεσε πρόσφατα τις γερμανικές εταιρίες να 
επωφεληθούν από την απαγόρευση των δραστηριοτήτων της ΔΕΗ στην Δυτική 
Μακεδονία - ενώ ζήτησε από τους εργαζομένους της ΔΕΗ να αναζητήσουν άλλες 
δραστηριότητες, όταν, την ίδια στιγμή, επιδοτεί άλλους τομείς της οικονομίας, όπως 
τον τουρισμό.   
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κος Υπουργός: 
 
(1) Προτίθεσθε να συστήσετε εξεταστική επιτροπή για τη διερεύνηση των ανωτέρω 
προβληματικών συμβάσεων, που ζημίωσαν τη ΔΕΗ; 
 
(2) Τι μέτρα θα λάβετε για την υποστήριξη της ΔΕΗ στα πλαίσια της κρίσης του 
κορωνοϊού, αλλά και πώς θα χειριστείτε τα ζητήματα που προκύπτουν από την 
απαγόρευση των εργασιών της, όπως γίνεται για παράδειγμα σε άλλους στρατηγικούς 
τομείς; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
Βασίλειος Βιλιάρδος  




